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UVOD 

 

 

Sukladno Zakonu o jedinicama lokalne i područne (regionalne) samouprave i 

statutarnim odredbama Grada, podnosim Gradskom vijeću polugodišnje Izvješće o svom radu 

za razdoblje srpanj - prosinac 2017. godine.  

U promatranom razdoblju inicirao sam i prisustvovao sastancima u Ministarstvu 

energetike i zaštite okoliša, Hrvatskim vodama, Hrvatskim željeznicama, Hrvatskim cestama,  

Fondu za zaštitu okoliša te sa predstavnicima tvrtke Cedevita po pitanju rješavanja probleme 

vodoopskrbe stanovništva u Apatovcu. Susreo sam se s gradonačelnicima Bjelovara, 

Đurđevca, Vrbovca, Zagreba, Malog Lošinja, načelnicima okolnih općina, županom 

Koprivničko-križevačke županije Darkom Korenom, županom Osječko-baranjske županije 

Ivanom Anušićem na temu Poduzetničkog inkubatora, saborskim zastupnicima s područja 

naše županije te predstavnicima PORA-e Razvojne agencije Podravine i Prigorja, Županijske 

uprave za ceste, udruga i ustanova s područja Križevaca. Utorci su od 13 do 17 sati bili 

posvećeni isključivo građanima pa je tako u razdoblju od 1. srpnja do 31. prosinca na sastanku 

bilo oko 190 građana. Inicirao sam i sastanak sa svim križevačkim obrtnicima i 

poduzetnicima s ciljem razmjene ideja i prijedloga kako da lokalna samouprava postane 

učinkoviti servis svima njima. Ova inicijativa je odlično prihvaćena od strane obrtnika i 

poduzetnika i to je nešto što ću i dalje provoditi. Održao sam nekoliko sastanaka i s 

potencijalnim investitorima zainteresiranim za ulaganja u Gradu te ih upoznao s Poslovnom 

zonom Gornji Čret i Razvojnim centrom i tehnološkim parkom Križevci.  

Promatrano razdoblje obilježio je i posjet predsjednice Republike Hrvatske Kolinde 

Grabar-Kitarović Križevcima gdje se susrela s poduzetnicima unutar Razvojnog centra i 

tehnološkog parka Križevci, otvorila Choco Bar, posjetila Osnovnu školu „Vladimir Nazor“ 

Križevci, Srednju gospodarsku školu Križevci i Visoko gospodarsko učilište u Križevcima. 

Kraj godine zaokružilo je konačno osnivanje tvrtke Vodne usluge d.o.o. čime je 

završen proces usklađivanja rada Komunalnog poduzeća d.o.o. Križevci sa Zakonom o 

vodama i omogućen pristup novčanim sredstvima za provedbu projekta „Aglomeracija 

Križevci“. 

Na sljedećim stranicama navest ću neke od važnijih stvari koje su obilježile 

promatrano razdoblje. 
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GRADSKI PROJEKTI 

 

 Cyclo-Net 

 

1. studenog 2017. godine započela je provedba projekta Cyclo-Net koji Križevcima 

donosi novih 4,35 kilometara međusobno povezanih pješačko-biciklističkih staza. Ukupna 

vrijednost projekta je 1.593.127,95 eura od čega je 85 posto sufinanciranje EU kroz Interreg 

V-A program Mađarska – Hrvatska. Završetak ovog hvalevrijednog projekta je 30. lipanj 

2019. godine. Međusobno povezane pješačko-biciklističke staze izgradit će se kroz 7 dionica 

(ulica), koje se protežu kroz cijelo šire središte grada i spajaju postojeće biciklističke dionice, 

a obuhvaćaju i izgradnju biciklističkog mosta u Ulici Ivana Gundulića na potoku Vrtlin te 

nastavak ceste na Ratarni od vidikovca pa do Potočke ulice. Osim izgradnje biciklističke 

infrastrukture i pratećih sadržaja, projekt obuhvaća ulaganja u promociju cikloturizma i 

rekreativnog turizma te kvalitetu i raznolikost programa za posjetitelje i građane. 

 

 Pomozimo jedni drugima III 

 

Grad Križevci uspješno je ostvario bespovratna sredstva Europske unije za provedbu 

projekta pomoćnika u nastavi „Pomozimo jedni drugima III“. U školskoj godini 2017/2018. 

osigurano je 24 pomoćnika za 25 učenika s teškoćama u razvoju. Novost ovogodišnjeg 

projekta je da umjesto jedne godine, kao što je to bilo do sada, projekt sada traje četiri godine, 

odnosno do 2021. Ukupna vrijednost projekta je 4.892.594,40 kuna, a iznos bespovratnih 

sredstava je 4.501.186,84 kune. 

 

 Školska prehrana učenika u riziku od siromaštva  

 

Krajem 2017. godine, Grad Križevci je prijavio i projekt ''Osiguravanje školske prehrane 

za djecu u riziku od siromaštva (školska godina 2017. – 2018.)'' za sufinanciranje sredstvima 

Fonda europske pomoći za najpotrebitije na natječaj Ministarstva za demografiju, obitelj, 

mlade i socijalnu politiku. Ministarstvo do kraja godine nije donijelo Odluku o financiranju 

projekta, već je ista donesena 04. siječnja 2018. godine, no ona se odnosi na osiguranje 

sredstava za besplatnu prehranu učenika u riziku od siromaštva za cijelu školsku godinu 

2017./2018. Projektom su osigurana sredstva za prehranu ukupno 487 učenika koji žive u 

siromaštvu ili su u riziku od siromaštva u matičnoj i područnim školama Osnovne škole 
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Ljudevita Modeca Križevci i Osnovne škole ''Vladimir Nazor'' Križevci te u Centru za odgoj, 

obrazovanje i rehabilitaciju Križevci. 

 

 Započelo višegodišnje ulaganje u Veliku dvoranu Hrvatskoga doma 

 

 U promatranom razdoblju započelo je višegodišnje ulaganje u tehničko 

osuvremenjivanje Velike dvorane Hrvatskoga doma. Sredstvima Ministarstva kulture i Grada 

Križevaca nabavljena je i postavljena scenska rasvjetna oprema u dvorani i na pozornici. Cilj 

ovih ulaganja je povećanje kvalitete programa u dvorani, a samim time i poboljšanje kulturne 

ponude u gradu. Sredstva Ministarstva iznosila su 80.000,00 kuna dok je učešće Grada bilo 

40.000,00 kuna. 

 

 Sanirani sanitarni čvorovi u Osnovnoj školi Ljudevita Modeca 

 

 Krajem listopada 2017. godine započela je adaptacija sanitarnih čvorova na prvom i 

drugom katu Osnovne škole Ljudevita Modeca Križevci. Postavljeni su novi pregradni 

montažni zidovi wc kabina, provedene su nove instalacije, postavljena nova sanitarna oprema, 

nove zidne i podne pločice te su ugrađeni PVC prozori. Ovaj projekt prijavili smo na natječaj 

Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova EU koje nam je dodijelilo 200.000,00 kuna 

bespovratnih sredstava. 

 

 Energetska obnova zgrade Osnovne škole „Vladimir Nazor“ Križevci 

 

 Krajem 2017. godine zaključen je Ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava s 

Ministarstvom graditeljstva i prostornoga uređenja i Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost za provođenje projekta „Energetska obnova zgrade Osnovne škole „Vladimir 

Nazor“ “ čime su osigurana bespovratna sredstva u iznosu od 5.107.997,97 kuna. Ukupna 

vrijednost projekta je 10.020.152,33 kuna, od čega je udio Grada prijavljen za sufinanciranje 

na natječaj Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova EU. Početkom 2018. godine, 

Ministarstvo je odobrilo najviši iznos bespovratnih sredstava za sufinanciranje vlastite 

komponente, odnosno 2.355.834,31 kuna. 
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 Grad Križevci – prijatelj djece 

 

 Započele su aktivnosti oko stjecanja prestižnog statusa „Grad Križevci – prijatelj 

djece“. U srpnju je imenovan Koordinacijski odbor Akcije koji je svoju prvu sjednicu imao u 

rujnu. Upravo zahvaljujući članovima po prvi puta se u listopadu u Križevcima obilježio 

Dječji tjedan gdje je Grad tjedan dana živio s djecom i za djecu. Koordinacijski odbor je 

ispunio Startni upitnik potreban za početak akcije te Izvedbeni plan koji sadrži aktivnosti koje 

će se provoditi u 2018. godini. 

 

 CrisCon konferencija 

 

Istaknuo bih da je Grad Križevci prošle godine bio domaćin prve CrisCon 

konferencije. Cilj događaja je dijeljenje znanja i povezanosti informatičke i obrazovne 

zajednice u Hrvatskoj te promoviranja Križevaca kao sredine koja potiče razmjenu znanja, 

izvrsnost i razvoj ICT tehnologija. Važnost je prepoznalo i Ministarstvo znanosti i 

obrazovanja prihvativši pokroviteljstvo ovog događaja. 

Posebnost CrisCon konferencije je poseban set predavanja namijenjen isključivo učiteljima i 

nastavnicima u školama, a ista im se vrednuje kroz sustav bodovanja Agencije za odgoj i 

obrazovanje. To je smjer koji želimo nastaviti razvijati, s jasnom namjerom kako želimo 

nastavničkom osoblju omogućiti besplatnu edukaciju s najnovijim alatima u nastavi. 

 

 

INFRASTRUKTURA 

 

 Potpisan Ugovor s Poliklinikom Medikadent 

 

 U ime Grada Križevaca potpisao sam Ugovor kojim Grad Križevci prenosi pravo 

građenja u korist Poliklinike Medikadent na poslovnim prostorima u dijelu zgrade nekadašnje 

spavaonice bivše Vojarne „Ban Stjepan Lacković“ u Križevcima. Ovo me posebno raduje jer 

je riječ o dodatnim investicijama i zapošljavanjima u Gradu te o domaćem kapitalu. Plan 

investitora je vrlo opsežan i idejno je strukturiran u 3 faze, a po završetku investicijskog 

ciklusa očekuje se značajan broj novootvorenih radnih mjesta u vrlo propulzivnoj 

gospodarskoj grani usluga s visokom dodanom vrijednosti. 

  



7 

 

 

 Smanjena cijena građevinskog zemljišta na području DPU-a Posrednji put 

 

 Kako bi što više izašli u susret građanima, donesen je Zaključak o utvrđivanju početne 

tržišne cijene i uvođenja prava prvokupa na građevinskom zemljištu u vlasništvu Grada 

Križevaca na području DPU-a Posrednji put u Križevcima. Prema ovom Zaključku početna 

cijena građevinskog zemljišta na Posrednjem putu iznosi 30 eura/m
2
 na dijelu s komunalnom 

infrastrukturom te 21 euro/m
2
 na dijelu bez komunalne infrastrukture. Do kraja 2017. godine 

jedna je obitelj kupila gradilište, a još su 3 iskazale inicijalni interes te očekujemo njihove 

ponude. 

 

 Ulica Mirka Bogovića 

 

U ovom razdoblju modernizirana je Ulica Mirka Bogovića. Projekt je obuhvatio 

rekonstrukciju komunalne infrastrukture te izgradnju donjeg i gornjeg postroja. Ukupna 

vrijednost radova iznosila je 757.848,76 kuna te je u potpunosti financirano sredstvima Grada 

Križevaca. 

  

 Saniran nadvožnjak u Poljani Križevačkoj 

 

 U trenutku zatvaranja željezničke pruge zbog remonta, iskoristili smo situaciju i 

sanirali svod i upornjake na nadvožnjaku u Poljani Križevačkoj, iznad željezničke pruge 

Križevci – Bjelovar. Radove u vrijednosti od 245.945,50 kuna financirao je Grad Križevci. 

 

 Završeni radovi na sanaciji sakralnih objekata i uspješno provedena nova 

prijava 

 

 Krajem listopada, početkom studenog završeni su radovi na kulturnim dobrima za koje 

je sredstva dodijelilo Ministarstvo kulture početkom 2017. godine. Već u kolovozu prošle 

godine na natječaj Ministarstva kulture prijavljujemo nova kulturna dobra: Crkva sv. Ane – 

Pavlinski samostan za što nam je odobreno 200.000,00 kuna, uličnu ogradu na Katedrali 

Presvetog Trojstva za što nam je odobreno 200.000,00 kuna, izradu projektne dokumentacije 

za Kuću Oštrić za što nam je odobreno 90.000,00 kuna, Kuriju Zdenčaj za što nam je 

odobreno 100.000,00 kuna, građevinsku sanaciju Židovskih arkada na Gradskom groblju za 
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što nam je odobreno 100.000,00 kuna, statičku sanaciju temelja na Crkvi sv. Petra za što nam 

je odobreno 100.000,00 kuna, građevinsku sanaciju od vlage na Crkvi sv. Margarete za što 

nam je odobreno 100.000,00 kuna, građevinsku sanaciju na Crkvi sv. Katarine za što nam je 

odobreno 90.000,00 kuna te radove na uređenju stepeništa na ulazu Kapele sv. Florijana za što 

nam je odobreno 50.000,00 kuna. 

 

 Ozakonjenje nezakonito izgrađenih zgrada društvenih domova 

 

Iniciran je postupak ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada društvenih domova i 

domova dobrovoljno vatrogasnih društava u mjestima Erdovec, Novi Đurđic, Ravenski 

Pavlovec i Kloštar Vojakovački za koje su ishođene odgovarajuće uporabne dozvole i rješenja 

o izvedenom stanju. Proveden je i postupak etažne diobe doma u Carevdaru. 

 

 Potpisan Ugovor o darovanju nekretnine 

 

S Republikom Hrvatskom potpisao sam Ugovor o darovanju nekretnine označene kao 

kčbr. 751/2 KANAL RATARNA k.o. Križevci u svrhu izgradnje gradske prometnice - spoj 

Nehajeve ulice i Ulice Ratarna sa zapadnim odvojkom. 

 

 

PROGRAMI SOCIJALNE SKRBI 

 

 Sufinancirani udžbenici za učenike osnovnih škola 

 

 Grad Križevci sufinancirao je troškove nabavke udžbenika za učenike osnovnih škola 

s prebivalištem na području Grada Križevaca. Ukupno je bilo 523 korisnika odnosno ovom 

mjerom je ukupno obuhvaćeno 818 učenika za što je utrošeno 361.900,00 kuna. 

 

 Dar rodiljama 

 

Rodilje koje za vrijeme rođenja djeteta imaju prijavljeno prebivalište na području 

Grada Križevaca imaju pravo na novčanu naknadu. U promatranom razdoblju bilo je 87 

zahtjeva od strane rodilja, obuhvaćeno je 88 novorođenčadi na što je utrošeno 130.000,00 

kuna.  
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 Jednokratna naknada 

 

 Jednokratna naknada odobrava se samcu ili kućanstvu koji su se našli u položaju 

trenutačne materijalne ugroženosti, a u promatranom razdoblju bio je 41 zahtjev na što je 

utrošeno 18.254,42 kune.  

 

 Naknade za troškove stanovanja 

 

 Grad korisnicima zajamčene minimalne naknade omogućuje naknadu za troškove 

stanovanja (najamnina, komunalna naknada, električna energija, plin, voda i odvodnja, odvoz 

kućnog otpada). U promatranom razdoblju bilo je 37 korisnika ove mjere na što je utrošeno 

44.784,22 kune. 

 

 Pomoć socijalno ugroženom osobama povodom božićnih blagdana 

 

 Za božićne blagdane Grad je osigurao novčanu pomoć socijalno ugroženim samcima i 

obiteljima s područja Grada Križevaca prema zajedničkom popisu Gradskog društva Crvenog 

križa Križevci, Caritasa, Centra za socijalnu skrb Križevci, Udruge osoba s invaliditetom 

Križevci, Udruge Matice umirovljenika Križevci i Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

Po samcu ili kućanstvu osigurano je 100,00 kuna, ukupno je obuhvaćeno 271 socijalno 

ugroženih osoba ili obitelj s područja Grada, a utrošeno je 27.100,00 kuna. 
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DRUŠTVENE DJELATNOSTI 

 

U smislu tehnologije, Grad je uspostavio elektroničku komunikaciju s Poreznom 

upravom zahvaljujući čemu građani više ne moraju odlaziti u Poreznu upravu po potvrdu o 

prihodima, već ovlaštene osobe u Gradskoj upravi, uz suglasnost građana, mogu pristupiti tim 

podacima. Ovako se prava građana ostvaraju na jednostavniji i brži način.  

 

Kako bi bili što otvoreniji, uključili smo građane u izradu Proračuna za 2018. godinu 

pa su tako građani mogli dostavljati prijedloge o projektima za koje smatraju da bi trebali biti 

u proračunu.  

 

Za građane je omogućen i besplatan pristup bežičnom internetu na Strossmayerovom i 

Nemčićevom trgu s brzinom od 2/1 Mbit po korisniku. Postavljena je i panoramska kamera na 

zgradi koja se nalazi na raskrižju Ulice bana Josipa Jelačića i Trga Antuna Nemčića te na 

zgradi Turističkog informativnog centra za potrebe Adventa u Križevcima koja je po 

završetku Adventa uklonjena. 

 

Pokrenuli smo i inicijativu za povrat Ureda Agencije za plaćanja u Križevce koju su 

potpisali i župan Koprivničko-križevačke županije Darko Koren, načelnik Općine Gornja 

Rijeka Darko Fištrović, načelnik Općine Kalnik Mladen Kešer, načelnik Općine Sveti Ivan 

Žabno Nenad Bošnjak te načelnik Općine Sveti Petar Orehovec Franjo Poljak. Preseljenje 

Ureda u Koprivnicu prouzročilo je probleme našim poljoprivrednicima koji čine 50 posto 

stanovništva ovog kraja kao i djelatnicima koji su radili u Križevcima, a sada moraju putovati 

u Koprivnicu. Grad je bio spreman osigurati prostor i uvjete za rad Ureda u Križevcima, ali iz 

Agencije nisu pokazali razumijevanje za ovaj problem. 

 

Grad je pružio podršku Križevačkim tehnološkim večerima koju su organizirali mladi 

križevački informatičari u cilju razmjene znanja i iskustava, razvoja start-up tvrtke, poticanja 

zapošljavanja i ostanka mladih u Križevcima. Sveukupno je u ljetnim mjesecima održano pet 

Križevačkih tehnoloških večeri. 

 

 Brinuli smo i o aktivaciji osoba u nepovoljnom položaju na tržištu rada pa smo tako u 

prosincu 2017. godine zaposlili 7 novih osoba na puno radno vrijeme u trajanju od 6 mjeseci 

putem Programa javni rad. Plaću i troškove prijevoza za njih osigurava Hrvatski zavod za 
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zapošljavanje, a zaposleni rade na prevenciji od požara i poplava te sanaciji javnih površina. 

Ono što mi je posebno drago je da se ovime pruža mogućnost zapošljavanja pa su tako po 

završetku prvog kruga Programa u mjesecu studenom 2017. godine, dvije osobe zaposlene u 

Reciklažnom dvorištu u Cubincu.   

 

 Također, od sredine srpnja započeli smo provođenje Rada za opće dobro u suradnji s 

Centrom za socijalnu skrb Križevci. U rad su bile uključene 22 osobe, korisnici zajamčene 

minimalne naknade, koje su radile na revitalizaciji javnih površina, uređenju putnih jaraka i 

zbrinjavanju odbačenog otpada na području grada Križevaca. 

 

 

MANIFESTACIJE 

 

 Blagdan svetog Marka Križevčanina  

 

 7. rujna obilježili smo na središnjem gradskom trgu blagdan sv. Marka Križevčanina, 

zaštitnika Grada Križevaca, Koprivničko-križevačke županije i Bjelovarsko-križevačke 

biskupije. Osim središnje proslave, od 29. kolovoza do 16. rujna skoro svaki dan održavalo se 

nekoliko programa posvećenih sv. Marku.  

  

 Proslavljen Dan križevačkih branitelja i 26. obljetnica oslobođenja vojarne 

 

 17. rujna obilježili smo Dan križevačkih branitelja i 26. obljetnicu oslobođenja 

vojarne. Program je započeo u jutarnjim satima prijemom za branitelje i uzvanike, potom je u 

crkvi sv. Ane održana sveta misa nakon čega je uslijedila kolona svih sudionika proslave do 

Perivoja ratnika gdje su položeni vijenci i zapaljene svijeće za sve poginule branitelje s 

križevačkog područja. Naših branitelja i događanja prije 26 godina prisjetili smo se na 

središnjem dijelu proslave koji je održan u restoranu Vojarna. 

 

 5. Energetski dani 

 

 S ciljem upoznavanja građana s obnovljivim izvorima energije i energetskom 

učinkovitošću, od 18. pa do 22. rujna održani su 5. Energetski dani Grada Križevaca. Kroz pet 

dana trajanja događanja održano je nekoliko predavanja, radionice s djecom u vrtićima i 
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školama, Info sajam opreme energetske učinkovitosti i obnovljivih izvora energije na 

središnjem gradskom trgu kao i Okrugli stol na temu geotermalnog izvora Križevčanka -1. 

 

 Obrtnički i gospodarski sajam Koprivničko-križevačke županije 

 

 Grad Križevci bio je jedan od suorganizatora 20. Obrtničkog i gospodarskog sajma 

Koprivničko-križevačke županije. Ovo izdanje sajma okupilo je 216 izlagača, a tema sajma 

bila je „Strukovno obrazovanje i cjeloživotno učenje“. 

 

 Advent u Križevcima  

 

 Po prvi puta u Križevcima održan je Advent u Križevcima sa klizalištem, 

ugostiteljskom i prigodnom prodajom, programom za djecu i glazbenim nastupima na 

Strossmayerovom trgu. Od 5. prosinca pa do 14. siječnja održana je humanitarna akcija 

„Djeca daruju djecu“, organizirana je podjela slatkiša djeci i čitanje priča, Božićni ples, 

predstava za djecu u izvedbi dramske družine „Kolibrići“, te niz glazbenih programa. 

Oduševljen sam prvim Adventom, vjerujem da su i građani te ovim putem još jednom 

zahvaljujem tvrtki KTC d.d. što je našim građanima omogućila klizalište. 
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ZAKLJUČAK 

 

Izvještajno razdoblje, koje je ovdje obuhvaćeno, podudara se s početkom mojeg 

gradonačelničkog mandata, no činjenicu kako sam tek ušao u ovako složen i zahtjevan sustav, 

nipošto nisam koristio za opuštanje i dugotrajno uhodavanje. Naprotiv, a mislim da to govori i 

sve ranije napisano, počelo se raditi odmah, neke dobre stvari samo su nastavljene, a krenulo 

se i u neke nove projekte. 

 

Posebno intenzivne kontakte imao sam na svim razinama, od lokalne i to susreta s 

građanima, poduzetnicima, načelnicima općina, preko regionalnih sa gradonačelnicima, 

županima, investitorima do državnih gdje sam u ministarstvima, državnim tvrtkama i 

ustanovama, nastojao što bolje prezentirati grad, njegove potencijale, ali i upozoriti na  

probleme te nužnost ostvarenja nekih projekata koji bi podigli životni standard naših građana. 

 

U mojim društvenim aktivnostima, neki su susreti bili više protokolarne naravi, dok su 

drugi bili vođeni konkretnim projektima i ciljevima, no i u jednima i u drugima, ostvareni  su 

vrijedni kontakti i dugoročno, postignuti pozitivni efekti za grad. 

 

Svjestan sam činjenice da je još mnogo posla ispred mene i mojih suradnika, no 

smatram da je u proteklih šest mjeseci zacrtan dobar smjer i da uz puno zajedničkog truda, 

možemo na tom tragu nastaviti raditi. 

 

U nadi prihvaćanja ovog Izvješća, upućujem ga Gradskom vijeću na raspravu i 

usvajanje. 

 

 

Gradonačelnik 

Mario Rajn 

 

 

 

 


